
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 4. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 262
Ministeren bedes redegøre for antallet af konkurrencesager og udviklingen
over tid, hvor der bliver foretaget en såkaldt "dobbelt behandling". "Dobbelt
behandling" finder sted i sager, hvor Konkurrence- og Forbrugerstyrelsen be-
handler en sag for derefter at oversende den til SØK.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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